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Vraag Antwoord

,

Bij de argumentatie voor behoud van opslag van ruim 2.000m2 wordt 
aangegeven dat dat nodig is voor levensvatbaar bedrijf. Waarschijnlijk hangt 
dit af van soort goederen dat opgeslagen wordt. Hoewel dat niet in het 
bestemmingsplan wordt vastgelegd, zijn wij wel benieuwd naar het soort 
opslag waar het bedrijf zich nu en in de toekomst op wil richten.

De gehanteerde definitie van opslag artikel 1.44 maakt duidelijk om welk type opslag 
het mag gaan, namelijk zogenaamde statische opslag. De goederen kunnen divers 
zijn, maar mogen geen bewerking onder gaan en moeten er enige tijd liggen. 
Daarnaast moet het in de gebouwen. Het kan dus gaan om kleinschalige opslag van 
particuliere goederen, maar ook voor een bedrijf dat ruimtegebrek heeft. Ook bij de 
nadere opslagbedrijven in het buitengebied is dit niet verder gespecificeerd.


